

# PLAN DE TRAVAIL C.19 – 6<sup>E</sup> : semaine 14

Du 29 au 3 juillet 2020

## SÉANCE 119

MEMOVOC : <https://www.memovoc.com/accueil/accueilenglish/les-exercices-progressifs/les-basiques/situer-dans-lespace/>

- 1) **REVISION** des prépositions de lieu - STEP 1 – vidéo 1 et vidéo 2  
Regarde – écoute et répète en chantant
- 2) Reading and writing activity – **prepositions of place : in the bedroom**  
- complete les phrases avec la bonne préposition de lieu  
- corrige l'activité  
⇒ PJ : **prepositions of place bedroom (pdf)**



## SÉANCE 120/121

- 1) **REVISION** du vocabulaire At HOME avec la **fiche de vocabulaire**  
Regarde et lis à voix HAUTE les mots de la fiche
- 2) **Reading and writing Activity** – **Complète les activités et corrige**  
- House and furniture - **vocabulary**  
- House and furniture – **reading and writing**  
  
⇒ PJ : **house and furniture- vocabulary (pdf)**  
⇒ PJ : **house and furniture- reading and writing (pdf)**



## SÉANCE 122

**Reading and writing activity : Welcome to my home.**

- 1) Lis la description de la maison. Regarde l'image correspondant à la description. **Corrige le texte** par rapport à l'image.
- 2) **Dessine les meubles** de la pièce en suivant les consignes.

⇒ PJ : **welcome to my home (pdf)**

A cartoon illustration of a girl with glasses and a pink shirt. She is standing next to a floor plan of a house. A speech bubble from her says "Hello! This is my new house. Let me show it!". Below her is a text box that says "Read the description of this house below and correct the 8 mistakes according to the picture." The floor plan shows various rooms and furniture, with a red arrow pointing to a specific area.

## A SONG FOR YOU

## LOVE IS ALL

A video sur youtube : listen and sing along :

<https://www.youtube.com/watch?v=j8DiihvmyWl>

⇒ love is all (pdf)



# Have a nice holiday!

